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报告主要提供双通道相机天线性能的参数测试。 （天线如下图 1 所示） 

The report mainly provides parameter testing for the performance of dual channel 
camera antennas. (The antenna is shown in Figure 1) 

 

 

 

图 1     WiFi 天线 

 

1.  

双通道相机 天线工作频段在 2400-2500MHz/5100-5800MHz ，在此频段产生谐振，
 

驻波比如下： 
The dual channel camera antenna operates in the frequency range of 2400-
2500MHz/5100-5800MHz, generating resonance in this frequency range, 
 
The standing wave ratio is as follows: 
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2.  
 

 

 

 

3.  

天线结构方式：同轴线+FPC ，匹配为主板原匹配，我司没有改动天线的匹配电路。 

Antenna structure: coaxial line+FPC, matching with the original motherboard 
matching, our company has not changed the matching circuit of the antenna. 
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暂时没有特别要求的环境处理，按照客户的自然装机状态。 

There are currently no special requirements for environmental treatment, according 
to the customer's natural installation state. 

 

此报告是根据客户提供双通道相机机器的最终版测得的天线电器性能。
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从如上测试数据可以看到，此天线提供了较好的电器性能。 
 
This report is based on the antenna electrical performance measured in the final 
version of the dual channel camera machine provided by the customer. From the above 
test data, it can be seen that this antenna provides good electrical performance. 
 
 
五、结构图纸 Structural drawings 

 


